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PhD/Master Positions in Research Group of
Associate Professor Keke Xiao
Description
The research group focuses on the study of dissolved organic matter, aiming to
develop energy-saving and emission-reduction technologies for wastewater and
solid waste treatment and disposal, with a particular emphasis on the migration and
transformation mechanisms of dissolved organic matter. Due to research needs, we
are now openly recruiting 2–4 master’s/doctoral students from both domestic and
international candidates. We warmly welcome research talents with backgrounds in
Geographic Information Systems (GIS), Ecology, Environment, Agronomy, Biology,
Chemistry, and related fields to join our team!

课题组专注于溶解性有机物的研究，旨在开发节能减排污水和固废处理处置技术，重点关注溶解性有机
物的迁移转化规律。因科研工作需要，现面向国内外公开招聘硕士/博士2-4名。热忱欢迎地理信息系统
、生态学、环境、农学、生物、化学等相关专业的科研人才强势加盟！

Research Direction 研究方向
Research Directions:

Study on the carbon cycle mechanisms in mangrove ecosystems.
Protein production by purple photosynthetic bacteria.
Advanced dewatering of sludge.
Humic substances.
Treatment and disposal of chemical industrial wastewater.

研究方向：

红树林碳循环机制研究
紫色光合细菌产蛋白
污泥深度脱水
腐植酸类物质
化工废水处理处置

Selection Criteria 应聘条件

Background in GIS, Ecology, Environment, Agronomy, Biology, Chemistry,
or other related disciplines.
For PhD applicants: Experience in publishing or co-authoring high-quality
SCI-indexed papers.
Strong execution capability and innovative thinking, with the ability to
conduct independent research under the guidance of the supervisor.
Good teamwork spirit and communication skills, with strong English
expression and writing abilities.
Applicants with research experience in biological wastewater treatment or
resource utilization of organic solid waste will be given priority.
Master’s application requirements: Undergraduate GPA of 82 or above;
PhD application requirements: Master’s GPA of 85 or above (requirements
may be relaxed for those with exceptional research achievements).
Under equal conditions, priority will be given to applicants with valid IELTS,
TOEFL, or GRE scores.
地理信息系统、生态学、环境、农学、生物、化学及其他相关专业背景；
申请博士课程：有发表或参与发表高水平SCI论文的经验；

Position
PhD/Master

Program
Environmental Science and
Engineering Research Group

Contact
Assoc. Prof. Keke Xiao

Email: keke.xiao@gtiit.edu.cn

Web Page Link

Application Deadline
Open till filled

Date posted
March 3, 2026

Location
Guangdong Technion – Israel
Institute of Technology (GTIIT),
China & Technion-Israel Institute of
Technology, Israel.
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具有较强执行力和创新思维，能够在导师指导下独立开展课题研究；
良好的团队合作意识和沟通能力，较强英文表达和写作能力；
优先考虑有污水生物处理或有机固体废弃物资源化处置研究背景的申请人；
硕士申请要求：本科阶段GPA82分及以上，博士申请要求：硕士阶段GPA
85分及以上，（科研成果特别突出者可适当放宽）；
同等条件下，优先考虑有雅思、托福或GRE有效成绩的申请者。

Application Method 应聘方式
Interested applicants should send their CV (PDF format), including complete
educational and work history, a list of academic publications, and full texts of
representative papers, to keke.xiao@gtiit.edu.cn. Please use the subject line:
“Master’s/PhD Application – [Your Name]”. After the initial review of materials, we
will contact applicants as soon as possible to inform them of the initial review results
and/or to arrange an interview.

有意向者请将个人简历（PDF文件）：包含完整的学习和工作经历、学术论文列表、代表性论文全文
）发送至keke.xiao@gtiit.edu.cn，主题注明 “硕士/博士申请-
本人姓名”。收到材料初审后，我们会尽快与申请人取得联系，告知初审结果/安排面试。

About the University 学校简介
Guangdong Technion – Israel Institute of Technology (GTIIT) was officially
established with the approval of the Ministry of Education of China in December
2016 and began enrollment in 2017. It awards Bachelor’s degrees (triple
certificates: GTIIT graduation certificate, GTIIT degree certificate, and Technion
degree certificate), Master’s, and Doctoral degrees (Technion degree certificate,
recognized as an overseas degree). GTIIT is the first Sino-foreign cooperative
university in China with independent legal person status to introduce high-quality
Israeli higher education resources, and it represents a flagship project of
educational cooperation between China and Israel. The university fully introduces
the high-quality educational resources of the Technion – Israel Institute of
Technology. The Technion is responsible for the recruitment and management of
academic staff, who hold dual appointments at both GTIIT and the Technion.
Approximately 60% of the faculty are seconded from the Technion, and over 80%
are international scholars. Since its establishment, GTIIT was included in
Guangdong Province’s “High-Level University Development Program” in its second
year, making it the youngest university selected for this program. Its Environmental
Science and Engineering discipline is designated as a “Key Construction Discipline”
within the province’s high-level university initiative.

广东以色列理工学院于2016年12月由教育部批准正式设立，2017年开始招生，授予学士（三证：广
东以色列理工学院毕业证、学位证和以色列理工学院学位证）、硕士和博士学位（以色列理工学位证，
海外学位），是我国第一所引进以色列优质高等教育资源的具有独立法人资格的中外合作大学，也是我
国与以色列在教育领域合作的代表性项目。学校全面引进以色列理工学院优质教育资源，以色列理工学
院本部负责教职人员的招聘和管理，教职人员授予广东以色列理工学院和以色列理工学院双聘岗位，其
中以色列理工学院本部派遣人员占比60%，外籍人员占比80%以上。广东以色列理工学院自成立第二
年即被列入广东省“高水平大学建设计划”，成为入选该项计划最年轻的高校，其环境科学与工程学科为
广东省“高水平大学重点建设学科”。
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